

# Sonemøte

**Melhus:** Inger Merk - *daglig leder*, Camilla Solberg - *styremedlem*, Geir Ove Berg - *trener*

**Trønder-lyn:** Ida H.B Fjeseth – *leder*

**Flå/Lundamo:** Kristine Setting - *leder*, Veronica Høyem - *nest leder*, Lillian Høiås  
*laglederkontakt/kampansvarlig*, Maria Løberg - *sportslig leder*

**Hovin:** Mona Engan - *styremedlem*, Hilde Nordtømme - *sportslig leder*, Eli Esphaug –  
*styremedlem*

**Leik:** Hanne Eid - *leder*, Torill Kjerstad – *sportslig leder*

**Støren/Sokna:** Erika Langland – *leder*, Ola Rønningsgrind *sportslig leder*

**Rennebu:** Janne Havdal Nordbø *trener*, Eli Grøtte *styremedlem*

**Oppdal:** Cecilie Nitter *styremedlem* Lillian Lyng *styreleder*

**Klubbrådgiver NHF:** Martine Dahl Larsgård

**Sonekontakt:** Erika Langland

---

## Avdelingsoppsettmøte Mai 2024

### Avdelingsoppsett

J11 – Melhus ønsker å stå oppført i to forskjellige avdelinger

J12 – Melhus ønsker et lag flyttes fra 08 til avdeling 09 eller 10.

J13: Sokna ønsker å skifte avdeling til en pulje i Trondheimsregionen.

J14: Rennebu misfornøyd med reiseavstander i nivå C- vil diskutere det i klubb. Det foreslås å kutte sluttspillplass for lag oppmeldt i nivå C for å unngå at noen melder opp i puljen for å «sikre sluttspillplass».

J15: Leik ønsker å flytte fra avdeling 05 til 06. FLH trekker lag i avdeling 04. Rennebu lite sannsynlig det blir lag.

J16:

J20: Ønskelig fra sone Gauldal - å brette serien etter jul så det blir jevnere kamper.

K5: Ok

K4: Ok

K3: Ok

G11: Trønder-lyn er i kontakt med Leik om mulig samarbeid. Leik ønsker å flytte til 03.

G12: Ok

G13: Ønskelig med jevnere kamper.

G14: Ok

G15: FLH/Melhus kommer til å trekke et lag i G15.

G16: Hovin melder mulig på et i G16.

G20: Hovin avhenger noe av G16 og herre. Sone Gauldal ønsker enten å brette serien etter jul eller at lag som er oppmeldt i Lerøy spiller i egen G20 serie.

H4: Ok fra Gauldal.

H3: Ok fra Gauldal.

### **Avdelingsoppsett**

- Frist for tilbakemeldinger er 28 mai – sendes på e-post til Martine. Endelig avdelingsoppsett vil bli publisert 31.05.

### **Lokale saker**

#### **Aktivitets serie senior**

- Teamsmøte med alle lag
- Foreslås å spille serien som en cup hvor lagene kan melde på til hver enkelt kamphelg.

#### **NM Veteran**

- forskyvet frist til 01.06

#### **Tematurnering 11 og 12 år**

- Se powerpoint for info.
- Trønder-lyn, Støren, FLH og Melhus ønsker å arrangere

#### **Overgang og utlån**

- Alle klubber må sette seg inn i reglement for overgang og utlån.

### **Eventuelt**

<b>MINITURNERING</b>	
Melhus	16 mars
Flå	30 november og 22 februar
Trønder-lyn	18 januar
Oppdal	Siste helgen på mars
Størenhallen	16 februar

### **Kampdager**

- Lite kamper etter jul
- Ønskelig med mere variasjon i motstander
- Ønskelig at kampene ikke settes opp rett etter høstferien.

